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Skupščina Istrabenza Bavčarja oprali krivde

POP TV, 27.05.2010, 24 UR, 19.11

MATJAŽ TANKO: Igorju Bavčarju, nekdanjemu šefu Istrabenza, pa se danes lahko smeji.
PETRA KERČMAR: Na skupščini Istrabenza, ki je globoko zadolžen in zato odprodaja praktično vse, kar
lahko- od Turizma do Droge Kolinske, so ga večji lastniki namreč oprali vsakršne krivde.
TANKO: Proti njemu ne bodo vložili odškodninske tožbe, prav tako niso napovedali novih revizij njegovega
poslovanja.
KERČMAR: Polona Križnar, ve Bavčar morda preveč, da bi se mu lastniki odrekli?
POLONA KRIŽNAR: Ja, drugačnega odgovora skorajda ni, Bavčar je bil danes veliki zmagovalec. Na njegovo
stran je stopil tudi Petrol, ki je še do pred kratkim napovedoval, da bi skupaj z malimi delničarji vložil
odškodninsko tožbo zoper nekdanjo upravo in nadzorni svet, torej zoper Bavčarja. Potem, tudi še enega
skrbnega pregleda Bavčarjevega poslovanja ne bo, ne bo posebne revizije. Uprava to utemeljuje s tem, da
bi to samo stalo, pomagalo pač ne bi nič. Petrol, državni Petrol pa pravi, da ima zdaj pregled, managerski
pregled Bavčarja v rokah policija. In policija ima več pristojnosti kot revizorji, zato bodo to pustili pri miru.
Predlagam, da pogledamo izjave.
IGOR BAVČAR (nekdanji predsednik uprave Istrabenza): Veseli me, da je prišlo do poenotenja delničarjev
glede posebne revizije. Sam se je sicer ne bojim, lahko bi jo izpeljali, če bi jo želeli. Mislim, da sem delal
zakonito, ker je evidentno, da niti evro Istrabenzovih sredstev ni bil porabljen za lastniško konsolidacijo
v tej družbi.
TANKO: In, Polona, prav takšne tajkunske zgodbe kot so Istrabenz, Pivovarna Laško, Merkur, gradbeniki,
so močno oslabile državno NLB. Danes je vrh NLB predstavil strategijo poslovanja do leta 2015. Kako bodo
reševali te zgrešene naložbe?
KRIŽNAR: V NLB so res končno predstavili strategijo poslovanja, povedali so, da se umikajo z nestrateških
trgov. O teh zgrešenih naložbah, tajkunskih in gradbenih zgodbah, pa – z vsako se bodo ukvarjali posebej.
Seveda pa je treba vedeti, da se pri vseh teh zgodbah, od Vegrada, Merkurja, Istrabenza, v vse te zgodbe
potem na koncu vmeša tudi politika in ima tudi ona kakšno besedo pri tem, kaj bodo reševali in kaj ne.
A kot rečeno, v načrtu imajo, da bi se teh zgod počasi nekako očistili, da bi preveč tvegano poslovanje
nekako omejili in s tem bi seveda nekaj pridobili.
KERČMAR: A vendarle to očitno ne bo dovolj, zato največja lastnica, država, pričakuje odločitev, kako do
250 milijonov evrov. Polona, bo država dala denar iz proračuna ali bo v NLB pritegnila kakšnega tujca?
KRIŽNAR: Država seveda tudi danes tega še ne ve. O tem se odloča že več kot pol leta. Zdaj pravijo, da
se bodo odločili do poletja, do konca junija. Vprašanje je seveda politično, strateško. Vmešali so tudi v
to zgodbo nacionalni interes, skratka odločali se bodo ali bodo dali denar ali pa se bodo nekako odrekli
večinskemu vplivu v banki. Uprava le ponavlja, da denar potrebuje, odločitev potrebuje tudi čim prej, zato
da vedo, kako naprej. Poglejmo izjavo.
BOŽO JAŠOVIČ (predsednik uprave NLB): Če hočeš biti bolj ambiciozen, potem potrebuješ kapital. V
preteklosti se je seveda tudi zaradi okoliščin, ki jim je bila banka priča, a ne, to je da si lahko dobil denar
skoraj na vsakem vogalu, se je banka lahko širila tudi z dolžniškimi viri, sedaj to ni več mogoče. In na nek
način popravljamo tudi zgodbo za nazaj in iščemo torej kapital za to, da bi že obstoječi obseg zadržali.
TANKO: Polona, kaj pa še najnovejši vir svežega denarja, kako gre NLB pri prodaji obveznic?
KRIŽNAR: Pohvalili so se, da dobro. V treh dneh so prodali, vplačali za 15 milijonov evrov obveznic. Kot
je znano, je en vrednostni papir 100 evrov, ročnost sedem let, na leto pa zagotavljajo oziroma so določili
6.25% obresti.
TANKO: Polona, hvala.
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